
ÅRSMØTE RAKKESTAD HUNDEKLUBB 20.03.2025 

 

 
 

PROGRAM 

 

1. Åpning  
 

2. Konstituering 
- Oppnevne møteleder – Wenche Skogli 
- Oppnevne referent – Camilla Rødland 
- Oppnevne tellekorps – Ola Braathe og Linda Ruud 
- Oppnevne 2 stk til å underskrive protokoll – Ann Undrum og Kåre 

Undrum 
- Gi observatører rett til å være til stede – ikke behov 
- Godkjenning av stemmerett - ok 
- Godkjenning av fullmakt – se vedlagte fullmakter. OK 
- Godkjenning av innkalling – Godkjent med krav om at regnskap er 

på plass innen 22.05.2025, og at det avholdes et ekstraordinært 
årsmøte med gjennomgang av regnskap og budsjett fortløpende. 

- Godkjenning av dagsorden – Ok 
 

3. Årsberetning – Rette opp medlemstallet for 2024 til 31.12.2024  
- Dette er rettet opp, og det viste en forskjell på 1 medlem fra 

24.01.24 til 31.12.24 



Ved neste årsberetning i 2025 så må medlemstallet leses av 
31.12.2025. Det ønskes tilbakemelding på antall medlemmer på 
ekstraordinært årsmøte i 2025. 
 
 
 

4. Regnskap – Bruks 107 724,53 

                                    Kurs 16592 

                                    Nøkkel og depositum 16983,78 

                                    Sparekonto 7165261,27 

                                    Lån -410266,78 

Spørsmål ang sparekonto øremrk. hall. Det foreligger ingen referater ifht 
dette. Styret har en jobb å gjøre ifht å bli enig med årsmøtet om hvordan 
pengene skal brukes fremover. 

 

5. Styrets forslag – Ingen forslag 
6. Innkomne forslag  

     Camilla Rødland – trekker sitt forslag om medlemskontigent. 
- Ønsker å heve gjestetrening fra 50,- til 100,- ENSTEMMIG VEDTATT  

Vibeke Kvisler –  forslag om å redusere medlemskontigent med 
100,- ENSTEMMIG VEDTATT  

- Sette av en årlig sum til hall på øremerket konto. Foreslås at 1/3 av 
overskuddet settes av pr år.  -Dette forslaget tas opp på 
ekstraordinært årsmøte, når regnskap og budsjett er klart.  Og da 
med tilleggsforslag om at det flyttes en del av kapitalkontoen over 
til en evt Hallkonto.  

- Klubben må avholde valp- og veteranshow – forslaget oversendes 
styret, som får i oppgave å nedsette en utstillingskomite.   
Agilitykomiteen – Leie av hall 

- Inger legger frem forslaget fra AG-komiteen. 7 for 
 19 mot 
      Forslaget faller med 19 stemmer. 
 



7. Kontingent – endres til 400,- fra 2026 
 

8. Valg – Styremedlem 1 har trukket seg, og det forslås at Kristian 
Larsen går inn som styremedlem 1. Forslag på Vibeke Kvisler som 
Vararevisor. Disse settes inn i valgkomiteens forslag for 2025.  
 
Nytt styre for 2025 enstemmig vedtatt! 
 
 

 

24.03.25 

Camilla Rødland 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


